

國家公園學報論文選集-海洋資源篇

JOURNAL OF NATIONAL PARK

目次

綠島大型海洋無脊椎動物調查與保育規劃建議... 1	黃興倬，李坤瑄，洪和田，陳明輝
彭佳嶼、棉花嶼、花瓶嶼及基隆嶼之地質與地形資源..... 23	何恭算，王士偉，戴昌鳳
澎湖南方四島的地形地質景觀資源之研究..... 42	林俊全，鄭宏祺，李建堂，李玲玲，方引平
東沙環礁瀉湖魚卵及仔稚魚之種類組成..... 54	蔡素甄，張榮樺，柯慧玲，陳靜怡，蔡正一，邵廣昭，龔猷海，陳寬德，張廖年鴻，陳義雄
海洋保護區對於珊瑚礁經濟性漁業永續利用的可行性及臺灣海洋保護區研究現狀 67	溫國彰，陳昭倫
發展澎湖南方四島為海洋國家公園之社會與經濟認知..... 77	王文誠，許嘉恩

CONTENTS

Survey and Conservation of Large Coral Reef Invertebrates in Lyutao (Green Island) 1	<i>Hsin-Drow Huang, Kun-Hsuan Lee, Ho-Tian Hung and Ming-Hui Chen</i>
Geological Formations of Pengjia, Mianhua, Huaping, and Keelung Islands..... 23	<i>Kung-Suan Ho, Shih-Wei Wang and Chang-Feng Dai</i>
Study of Geomorphological Resources in the Southern Part of the Penghu Archipelago 42	<i>Jiun-Chuan Lin, Hung-Chi Cheng, Cheing-Tung Lee, Ling-Ling Lee and Yin-Ping Fang</i>
Species Composition of Fish Eggs and Larvae in the Waters of the Dongsha Atoll 54	<i>Su-Chen Tsai, Jung-Hua Chang, Hui-Ling Ko, Ching-Yi Chen, Chen-Yi Tsai, Kwang-Taso Shao, Yu-Hai Kung, Kuan-Te Chen, Nian-Hong Jang-Liaw, I-Shiung Chen</i>
The Sustainable Coral Reef Fishery of Marine Protected Areas and a Brief Review of Marine Protected Area Studies in Taiwan..... 67	<i>Colin Kuo-Chang Wen and Chaolun Allen Chen</i>
Impact of the National Park Initiative on Social-Economic Cognition in Southern Penghu Four Islets..... 77	<i>Wen-Cheng Wang and Jia-En Sheu</i>

內政部營建署
出版

Published by
Construction and Planning Agency
Ministry of the Interior
Taiwan, R. O. C.